
Genetiivi (meidän, talon, poliisin, ruotsin...) 

 

Ruotsissa genetiiviä ilmaistaan usein 

a) Omistuspronominien avulla 

b) S-genetiivillä tai 

c) Prepositioiden avulla 

 

Toivottavasti muistat omistuspronominit 

Min, mitt, mina 

Din, ditt, dina 

Hans, hennes 

Vår, vårt, våra 

Er, ert, era 

Deras 

*Sin, sitt, sina (kun tekijänä yksikön tai monikon 3. persoona 

ja puhutaan tekijän omistamasta asiasta) 

 

Muista!!! 

Omistussanan jälkeen substantiivi on AINA epämääräisessä 

muodossa 

Jos mukana on adjektiivi, se on AINA a-muodossa 

 

Koskee myös s-genetiiviä! 

 



S-genetiivi 

Käytetään, kun kyseessä on jonkin asian 

a) Omistaja (Kalles bil/företagarens firma) 

 

b) Tekijä (ministerns beslut = ministerin päätös) 

 

c) Tai kun puhutaan perheestä: 

Vi åt lunch hos Ålunds. = Söimme lounasta Ålundeilla. 

 

Jos omistajana tai tekijänä on substantiivi, siitä käytetään 

tällöin useimmiten pitkää muotoa +s: 

Företagaren+s / Ministern + s 

 

Jos omistaja/tekijä päättyy kirjaimiin s, x tai z, ei sanan perään 

lisätä s-kirjainta: 

Max bil = Maxin auto 

Jonas mamma = Jonaksen äiti 

 

S-kirjainta ei lisätä myöskään silloin, kun omistajana/tekijänä 

on vokaaliin loppuva pohjoismainen paikannimi: 

 

Åbo universitet 

Vasa stad 
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Älä käytä s-genetiiviä liikaa! 

 

Miten voisit sanoa preposition avulla? 

 

Ruotsin sanakoe: 

*svenskans ordprov 

Ordprovet i svenska 

 

Kesäkuun alku: 

*Junis början 

Början av juni 

 

Ihana Japanin-matka: 

 

*Japans härliga resa = Japanin (omistama) ihana matka 

En härlig resa till Japan 

 

Kassan nuori mies: en ung man i kassan 

*Kassans ung man 

 

 



Kahdenkymmenen oppilaan luokka: 

*Tjugo elevers klass 

En klass med tjugo elever 

 

Dieselin hinta: 

*Diesels pris 

 

Dieselpriset / Priset på diesel 


